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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
 Wilco van Luttikhuizen Algemeen Bestuurslid 
Adviescommissie Gerard Elderenbosch Voorzitter DORA 
 Monique van der Horst Penningmeester DVS 
 Harriëtte van de Wakker Voorzitter KDO 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Patrick Stolk Coördinator breedte- en topsport 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Ruud Willersen  Wedstrijdleider 
DBBR Irma Koomen Wedstrijdsecretariaat 
 Vincent van der Leek Alg. bestuurslid 
DBMN Martin Dekker Voorzitter 
 Renee Langevoort Penningmeester 
 René van Stipriaan Alg. bestuurslid 
RDB Stef Onderstal Voorzitter 
 Joost Geurts Penningmeester 
 Nick Pol Secretaris 
DVS Karin Harmsen Voorzitter 
 Monique van der Horst Penningmeester 
 Joan Westerhof Secretaris 
DBA John Versnel Secretaris ai 
 Hans Stoekenbroek Jeugdzaken 
ZDF Shandro Meerdink (+volmacht) Secretaris 
DONHN René Kleipoel Voorzitter 
 Herman van Deijk Secretaris 
 Sylvia van Deijk Alg. bestuurslid 
 Fitzgerald Falix Penningmeester 
DVK Ronald Schilder Secretaris 
 Ricardo Broekhof Wedstrijdleider ai 
FDB Tseard Douma Voorzitter 
 Paula Efdé Secretaris 
 Jaap Drost Penningmeester 
KDO Harriëtte van de Wakker Voorzitter 
 (+volmacht)  
DOT Simon Slagter (+volmacht) Penningmeester 
 Wouter Breider Toernooifunctionaris 
VDO Stefan Pollmans (+volmacht) Voorzitter 
RDO Ronald de Groot Wedstrijdsecretaris 
 Mike de Kruijff Penningmeester 
 Peter Maartense (21.05 uur) Secretaris 
SDC Erwin Jalving (+volmacht) Ledenadministratie 
 
Aanwezige gasten: Marijke Zomer Bondscoach paradarts  
 Karin ten Kate Bondscoach dames 
 Mark Speekenbrink Toernooicommissie 
 Arjan de Waal Toernooicommissie 
 Marianne de Boef Aspirant bestuurslid NDB 
 
Afwezig met kennisgeving:  WBDF, DOGD, RD, BDC 
 
Geen aan- of afmelding:  DSWN, DVO, PDB, TDV, DID, RDF 
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1) Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom bij deze online ALV.  
Dit betreft de uitgestelde najaars ALV van 2020. Door de coronapandemie is deze ALV, met 
gebruikmaking van de spoedwet, uitgesteld. 
 
a) Mededelingen 
De voorzitter geeft uitleg over de vergaderdiscipline en het online stemmen. De leden van de 
toernooicommissie, de bondscoaches en het aspirant bestuurslid van de NDB zijn als gasten bij deze 
vergadering uitgenodigd. Zij hebben geen stemrecht en mogen meedoen aan de vergadering als er 
vragen aan hen gesteld worden.  
Er is in 2021 één lidorganisatie welke 25 jaar bestaat. De voorzitter feliciteert de Sallandse Darts 
Competitie (SDC) met dit jubileum. Zij hebben een plaquette en bloemen ontvangen. Deze heeft de 
NDB voorafgaande aan de online ALV al opgestuurd. 
 
b) Vaststellen agenda 
De voorzitter licht toe dat de volgorde van de agendapunten iets is veranderd ten opzichte van de 
opgestuurde conceptagenda. Dit om niet onnodig vaak tussen verschillende sprekers te hoeven 
wisselen. De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 
 
c) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
2) Vaststellen notulen ALV 29 augustus 2020 en update actiepunten 

a) Vaststellen notulen ALV 29 augustus 2020 
De voorzitter neemt de notulen paginagewijs met de vergadering door.  
Er zijn geen opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. 
 
b) Update actiepunten vanuit de vorige ALV 
Alle actiepunten van de vorige ALV (pagina 9 van de notulen) zijn uitgevoerd. Paul loopt deze met de 
vergadering door en geeft per punt een toelichting. 
Harriette van de Wakker (KDO) geeft aan de brief van VSG aan de gemeentes (interpretatie 
noodverordening) nooit te hebben ontvangen. 
Paul Engelbertink (NDB) laat weten deze gelijk de maandag na de ALV (29-8-2020) verstuurd te 
hebben naar alle lidorganisaties. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport 

Paul Engelbertink (NDB) neemt ons mee door de sheet ontwikkelingen. 
 
Corona:  
We worden op dit moment allemaal geconfronteerd met de coronacrisis. Uiteraard wordt de NDB er 
ook door geraakt omdat we nu helaas niet met elkaar kunnen darten. Geen competities, geen 
toernooien. Er is inmiddels wel licht aan het einde van de tunnel, zo zijn de eerste mensen 
gevaccineerd maar blijven we afhankelijk van onze overheid om te zien wat er op welk moment weer 
kan. Dit houden wij goed in de gaten en we volgen het NOC*NSF, RIVM en de overheid. De 
werknemers van de NDB zitten allemaal in verschillende werkgroepen van NOC*NSF, bijvoorbeeld 
over noodmaatregelen en het opstartplan voor de binnen- en buitensport waar we aan mee schrijven. 
Wij staan klaar voor het moment dat er weer iets kan. De coronacrisis biedt ook kansen. Deze crisis 
geeft je ook tijd om over zaken na te denken en te reflecteren. Daarnaast gaan we verder met alle 
voorbereidingen, blijven we positief en hopen we zo snel mogelijk weer met elkaar te kunnen darten.  
 
Bestuur, kantoor en commissies: 
Er zijn geen wijzigingen binnen het bestuur en de kantoororganisatie. Ook de commissies zijn 
allemaal nog intact. We zijn blij te kunnen melden dat daar niets in veranderd is. Het commissiewerk is 
wel op een lager pitje gekomen maar de eerste vergaderingen en voorbereidingen zijn inmiddels weer 
voorzichtig opgestart. Wij willen vanaf deze plek alle vrijwilligers, bestuursleden en ook zeker alle 
bestuursleden van de lidorganisaties complimenteren met al het werk dat ze achter de schermen 
gedaan hebben in deze lastige coronatijd. Chapeau!  
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Wet bestuur en toezicht rechtspersonen: 
Hier zullen jullie ongetwijfeld al iets over gehoord hebben. Dit is al geruime tijd in het nieuws en we 
hebben informatie verzonden aan de lidorganisaties. Alle verenigingen en stichtingen moeten per 1 juli 
voldoen aan deze nieuwe wet. De Wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR) is bedoeld om 
bestuur en toezicht van verenigingen en stichtingen te verbeteren. Er zijn regels opgesteld over taken, 
bevoegdheden, verplichtingen en aansprakelijkheid. De overheid wil met de wet voorkomen dat 
wanbestuur, onverantwoordelijk financieel beheer, zelfverrijking, misbruik van posities en andere 
ongewenste activiteiten verenigingen en stichtingen schaden. Helaas blijken zaken als ‘een greep uit 
de kas’ en ‘vriendjespolitiek’ vaker voor te komen dan velen denken. De wet gaat dat tegen door 
procedures en verantwoordelijkheden met elkaar te bespreken en vast te leggen. 
Wij gaan zorgen voor een stappenplan voor alle lidorganisaties. Wij willen jullie voorzien van alle info 
om jullie te helpen jullie huiswerk op dit vlak goed te kunnen doen. Ook gaan wij kijken of er 
collectieve voordelen te behalen zijn bij een notaris voor het wijzigen van de statuten. Jullie ontvangen 
spoedig van ons meer informatie hierover. Mochten er vragen zijn dan willen wij als bondskantoor 
jullie hier graag mee helpen. 
Harriette van de Wakker (KDO) vraagt zich af of de bestuursaansprakelijkheidsverzekering in dit 
verhaal meegenomen moet worden en of deze uitgebreid moet worden.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat we dit zullen bekijken en dat we ook zullen kijken naar een 
collectieve bestuursaansprakelijkheidsverzekering voor alle lidorganisaties. Het is natuurlijk verstandig 
deze te hebben maar dat bepaalt iedere lidorganisatie uiteindelijk voor zichzelf.  
 
Topsportsubsidie: 
Hierover kunnen we goed nieuws melden. Wij hebben vanuit NOC*NSF een toekenning gekregen op 
een parttime presterend topsportprogramma. Hier hebben we veel tijd ingestoken en zijn we al heel 
lang voor aan het lobbyen. Deze subsidie zijn we in 2012 kwijtgeraakt. We hebben een plan 
geschreven en deze is positief beoordeeld. We krijgen een subsidie voor het heren- en 
damesprogramma van 35.000 euro. Dit is een toekenning met een meerjarenintentie.  
 
Ontwikkelingen Dutch Open Darts: 
Het was natuurlijk erg jammer dat in februari de Dutch Open Darts niet is doorgegaan. We zijn blij dat 
we met alle partners goede afspraken hebben kunnen maken zodat het ons geen onnodig geld heeft 
gekost. Gelukkig was er veel flexibiliteit en hebben we inmiddels een nieuwe datum in september 
gecommuniceerd. Wij zijn nu met verschillende partijen goed aan het uitzoeken hoe en of het toernooi 
door kan gaan. Er is op dit moment geen reden om geen Dutch Open Darts in september te 
organiseren. De beslissing om het wel of niet te doen zal zodra mogelijk weloverwogen genomen 
moeten worden.  
Martin Dekker (DBMN) heb je een uiterste datum wanneer jullie een beslissing willen nemen?  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat we die nu nog niet hebben, wij houden dit nauwlettend in de 
gaten en bespreken dit zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn. Wel weten wij natuurlijk al precies 
hoeveel tijd wij minimaal nodig hebben om dit evenement goed te kunnen organiseren. Het vergt wel 
de nodige voorbereiding.  
Paul vertelt verder dat BAUHAUS na vier jaar heeft aangegeven te stoppen met de sponsoring van 
het evenement. Wij zijn BAUHAUS super dankbaar dat ze met hun sponsoring het evenement een 
echte impuls hebben gegeven en dat we de laatste jaren het evenement echt hebben zien groeien 
qua deelnemers en kwaliteit. We zijn, na dit nieuws, direct op zoek gegaan naar een nieuwe 
hoofdsponsor en we kunnen melden dat we deze inmiddels ook gevonden hebben. We kunnen in 
deze vergadering nog niet vertellen wie het is en dat komt omdat het contract nog niet ondertekend is. 
Maar de conceptovereenkomst ligt klaar en spoedig zullen wij bekend maken wie de nieuwe sponsor 
is.  
 
Ontwikkelingen WDF:  
De coronaperiode heeft ons ook iets meer tijd gegeven om de WDF te ondersteunen bij alle nieuwe 
plannen. Het is bekend dat er een compleet nieuw Ranking systeem is, waarbij de Dutch Open Darts 
een platinum status heeft gekregen. Uiteraard zijn ook de WDF en het circuit afhankelijk van de 
coronaontwikkelingen. Zoals het er nu naar uitziet is de Dutch Open Darts in september het eerste 
‘grote’ toernooi dat gaat meetellen voor de Ranking. Kan de Dutch Open Darts in september doorgaan 
dan lijkt het erop dat ook de World Masters in december door kan gaan. We hebben ook al 
aangekondigd dat de World Masters naar Nederland gaat komen en dat wij de WDF daarbij 
ondersteunen. Je kunt de NDB als ‘host’ zien van dat evenement en wij ondersteunen de WDF. Feit 
dat dit evenement nu naar Nederland komt, is goed voor de dartsport en alle darters en laat zien dat 
wij onze verantwoordelijkheid nemen. Wij hebben er vertrouwen in dat we daar een mooi evenement 
gaan neerzetten.  
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Modern Amateur Darts (MAD): 
Jullie zullen ongetwijfeld al iets gehoord hebben van de Modern Amateur Darts. Een nieuwe 
organisatie die met name in Engeland al iets actiever is. Dit is een partij die wij ook al benoemd 
hebben in ons meerjarenbeleidsplan. Zoals we al eerder hebben aangegeven moeten we met deze 
nieuwe partijen vooral het gesprek blijven voeren. Dat hebben we dan ook gedaan. Er hebben met de 
MAD verschillende gesprekken plaatsgevonden. Wij hebben jullie van de week een brief doorgestuurd 
die wij van de MAD ontvangen hebben. Dat is een brief uit naam van Vincent van der Voort en daarin 
staat dat de MAD iets aan het ontwikkelen is en zodra daar meer informatie over is dat dit dan 
besproken wordt met de NDB en dat dit dan vervolgens ook met de lidorganisaties gedeeld zal 
worden. In Nederland is ook Gerard Elderenbosch daarbij betrokken. In de komende tijd verwachten 
we meer duidelijkheid en zodra wij meer informatie hebben zullen we dat delen.  
 
Nick Pol (RDB) vraagt zich af of de datum van de Dutch Open nog flexibel is aangezien deze in het 
zelfde weekend valt als de Formule 1.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft als antwoord dat deze datum niet flexibel is. Het is niet gemakkelijk om 
deze datum zomaar te verplaatsen omdat je te maken hebt met de capaciteit van de Bonte Wever, 
beschikbaarheid van verschillende partners en de beschikbaarheid op de internationale dartsagenda. 
Om dat allemaal samen te brengen op één datum is best wel een puzzel en daarom is het dus niet 
meer mogelijk die datum aan te passen.  
 
4) Meerjarenbeleidsplan 2021 2024 

Het nieuwe meerjarenbeleidsplan (mjbp) is tot stand gekomen met input van iedereen aangesloten en 
betrokken bij de NDB. De eerste stap was een fysieke meerwaardemeeting voor alle lidorganisaties 
en commissies op het bondskantoor van de NDB waar input en ideeën verzameld zijn. Vervolgens 
hebben we een online bijeenkomst met de lidorganisaties en de commissies georganiseerd, waarin 
we het conceptplan samen besproken hebben en er ruimte was voor vragen en opmerkingen. Dit is 
dan ook een plan van ons samen. Samen hebben we de richting voor de NDB voor de komende jaren 
bepaald. De voorzitter geeft aan het mooi en belangrijk te vinden dat we dit zo samen hebben gedaan 
met input van de lidorganisaties en commissies. 
Nick Pol (RDB) geeft aan dat hoewel de RDB niet aanwezig was bij de meetings hij het een plan vindt 
wat gericht is op een beperkte groep binnen onze hele club. Ook niet heel concreet, er is een kleine 
terugblik, waarna er vooruit wordt gekeken naar de komende 4 jaar. Sommige van de doelstellingen 
passen binnen een jaar. Hij denkt dat het misschien te vroeg is om nu het meerjarenbeleidsplan vast 
te stellen. 
De voorzitter geeft aan dat tijdens de totstandkoming juist alle lidorganisaties input hebben kunnen 
geven en hij vindt het jammer dat de RDB daar niet bij aanwezig was om input te geven. Daarnaast 
hebben we het concept mjbp al lang geleden naar alle lidorganisaties gestuurd en hebben we de 
opmerkingen en vragen die we hebben gekregen verwerkt. Het is dus niet de bedoeling het nu niet 
vast te stellen. We hebben het mjbp ook nodig voor de vaststelling van de subsidie van NOC*NSF en 
de voorzitter wil die daarom dus graag nu vaststellen. 
Paul Engelbertink (NDB) vult aan dat elk jaar van het mjbp wordt uitgewerkt in een jaarplan waarin de 
zaken van dat jaar concreter worden uitgewerkt. Daarnaast is het belangrijk dat in de meetings naar 
voren kwam dat datgene wat we al doen zo gewaardeerd wordt dat we dat moeten blijven doen. Het 
bestaande gaan we dus doorzetten en dan moet alles wat we als ambitie hebben beschreven daar 
nog naast, waarbij je je moet realiseren dat we 3fte hebben en daardoor beperkt qua tijd. 
Nick Pol (RDB): We weten dat er lidorganisaties openlijk twijfelen over hun lidmaatschap. Nu zien we 
in het plan dat jullie pas in jaar twee gaan kijken hoe de NDB ervoor staat bij de lidorganisaties. Dat 
lijkt me toch prioriteit nummer één.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat dit nou precies is waarom we vorig jaar tegen elkaar hebben 
gezegd, we moeten gezamenlijk kijken wat we willen. Toen hebben we met elkaar die 
meerwaardemeetings gehad en dit daar ook voor het eerst met elkaar besproken. Wat willen en 
verwachten we van de NDB en wat is realistisch. Daar zijn 10 punten uitgekomen en die hebben we in 
het nieuwe mjbp vertaald. Een van die punten die je straks dus ook in het jaarplan gaat terugzien, is 
een enquête houden onder onze leden en onder onze lidorganisaties. En die voorbereiding willen we 
dit jaar nog doen. Daarin moet duidelijk worden waar ambities en uitdagingen liggen en waar we 
kunnen helpen. En een aantal van die punten staan ook al in het komende jaarplan. En zoals de 
voorzitter aangeeft, is het nu ook van belang om dit vast te stellen. Dit is een van de redenen geweest 
om te beslissen nu online te gaan vergaderen omdat dit allemaal moet worden ingediend bij 
NOC*NSF. Het is dus echt van belang, en zeker voor de hele groep die hieraan meegewerkt en 
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meegedacht heeft. We hebben juist al veel tijd gegeven hierop te reageren, dit om de laatste vragen 
weg te nemen en het mjbp nu tijdens deze online ALV vast te stellen. 
Nick geeft aan de opmerkingen te snappen en heeft nog een laatste vraag over de borging en hoe we 
elkaar verantwoordelijk gaan houden voor de uitvoering. 
De voorzitter antwoordt dat je dit uiteraard niet altijd in de hand hebt, maar dat het bestuur de 
jaarplannen en bijbehorende financiën qua uitvoering in de gaten houdt, en uiteindelijk volgt 
terugkoppeling aan de ALV. 
Er zijn verder geen opmerkingen of vragen vanuit de vergadering waarna het mjbp is vastgesteld. 
 
5) Jaarplan 2021 

Naast de normale werkzaamheden die we altijd doen, benoemt de voorzitter de pijlers uit het jaarplan 
van 2021. Er zijn geen vragen uit de vergadering. Het jaarplan wordt goedgekeurd. 
 
6) Begroting 2021 

De penningmeester neemt de begroting op hoofdlijnen door met de vergadering. In verband met alle 
onzekerheid rondom corona is er voor gekozen om 4 scenario’s uit te werken. Niet opgenomen zijn de 
steunmaatregelen van de overheid, dit zijn de TVL en NOW. Ten tijde van het opstellen van de 
begroting was daar nog niks concreets over bekend. Inmiddels zijn beide aangevraagd en in 
voorschot toegekend. Op het moment dat deze steun definitief is vastgesteld, zullen deze uiteraard 
worden opgenomen in de respectievelijke jaren. 
John Versnel (DBA) vraagt n.a.v. het slechtste scenario in de begroting of de NDB gezond genoeg is 
om dit op te vangen uit de reserves. Theo van Hezik (penningmeester NDB) geeft aan dat dit zeker uit 
de reserves is op te vangen. Als deze pandemie langjarig aanhoudt, dan moeten we met elkaar gaan 
nadenken hoe we dat willen aanvliegen. 
Er zijn verder geen vragen uit de vergadering, waarna de begroting wordt goedgekeurd. 
 
7) Meerjarenbegroting 2021-2024 

De penningmeester neemt de meerjarenbegroting op hoofdlijnen door met de vergadering. Hij geeft 
aan dat voor de begroting van 2021 de kolom van scenario 2 vanuit de jaarbegroting is aangehouden 
omdat die op het moment van opstellen het meest voor de hand liggende scenario was. Voor deze 
meerjarenbegroting zijn een aantal aannames gedaan, waaronder bijvoorbeeld een gelijk aantal 
leden. Tegelijkertijd weten we nu al dat de werkelijkheid hiervan zal gaan afwijken, maar dat is bij een 
meerjarenbegroting niet te voorkomen. De aannames en verwachtingen zijn in de toelichting 
benoemd. Waaronder ook een komende wijziging in de subsidieverdeling van NOC*NSF. 
Theo licht toe dat de resultaten in de meerjarenbegroting wel vertroebeld worden door de bijzondere 
subsidies (Coronanoodfonds NOC*NSF over 2021 en topsportsubsidie NOC*NSF over 2021-2024). 
Als je deze bijzondere subsidies eruit weglaat, wordt het negatieve resultaat vanaf 2022 alleen maar 
groter. In het mjbp staan meerdere mogelijkheden beschreven om inkomsten te genereren. Een 
belangrijke daarin die we met elkaar moeten gaan bespreken is de contributie die altijd op een tientje 
gestaan heeft, in ieder geval sinds de invoering van de euro. Ter illustratie geeft Theo aan dat als het 
tientje alle jaren met de indexatie had meegelopen het nu tegen de 14 euro had gezeten. Dit is een 
onderwerp wat we in de komende periode met elkaar moeten gaan bespreken. 
Martin Dekker (DBMN) geeft aan dat ze graag een voorstel over de contributie tegemoet zien, en denk 
dat we daar met elkaar als één geheel uit moeten komen. Theo geeft aan dat we het hier open en 
eerlijk met elkaar over moeten hebben.  
Joan Westerhof (DVS) vraagt naar de jaarlijkse stijging van 2% op de kosten waarmee in de 
meerjarenbegroting wordt gerekend, en wil weten of deze ook doorberekend zijn op de 
personeelskosten. 
Theo antwoordt dat we vallen onder de cao sport. 
Paul Engelbertink (NDB) vult aan dat de cao sport net weer is vastgesteld, waarin dit percentage voor 
2021 op 0% staat. Geen stijging dus, maar dat was bij het opstellen van de begroting nog niet 
duidelijk. De cao geldt voor 1 jaar, dus dit betreft een schatting. 
Er zijn verder geen vragen uit de vergadering. De meerjarenbegroting wordt goedgekeurd. 
 
8) Rooster van aftreden 

De voorzitter geeft aan dat er op dit moment nog twee vacatures zijn, topsport en breedtesport. 
Daarnaast licht hij toe dat er nu geen herverkiezingen van zittende bestuursleden of leden van de 
adviescommissie zijn. Dit is weer het geval in de voorjaars ALV van 2021. 
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9) Bestuursverkiezing 

De voorzitter introduceert Marianne den Boef en geeft haar het woord om zichzelf voor te stellen. 
Marianne geeft als aanvulling op de introductie bij de stukken nog een persoonlijke toelichting. 
Borg Jansen (NDB) geeft een korte uitleg over de digitale stemtool. 
Ruud Willersen vraagt of er gecontroleerd is dat alle lidorganisaties stemgerechtigd zijn. Borg geeft 
aan dat zij bij het binnenkomen van de deelnemers bij de vergadering de presentielijst heeft afgevinkt 
en dat er een aantal lidorganisaties van te voren een machtiging hebben ingevuld. Op die manier is dit 
gecontroleerd en zijn alle nu aanwezige lidorganisaties inderdaad stemgerechtigd. 
Vervolgens wordt er over gegaan tot stemming en deelt Borg haar scherm met de vergadering. 
Daaruit valt te concluderen dat Marianne unaniem is gekozen tot bestuurslid van de NDB. De 
voorzitter feliciteert Marianne en laat weten dat een bos bloemen haar kant op komt. Marianne zal de 
portefeuille Marketing & Communicatie voor haar rekening gaan nemen. 
Ruud Willersen (DORA) merkt nog op dat het tijdens het stemmen niet mogelijk was om de stemmen 
te verdelen tussen de mogelijkheden en dit misschien voor de toekomst nog uitgezocht kan worden. 
Borg geeft aan dat het inderdaad bij stemmen met briefjes mogelijk is om bijvoorbeeld van je 9 briefjes 
er 5 met ja en 4 met nee in te vullen en dat dat bij deze tool niet mogelijk is. Dit bleek op dit moment 
met deze tool ook niet mogelijk. Hier zal voor een volgende keer nog even verder navraag naar 
worden gedaan. 
 
10) Formaliseren besluit geen afdracht seizoen 2020/2021 

Het bestuur heeft na grondig onderzoek, gesprekken en doorberekeningen besloten om het tientje 
afdracht voor seizoen 2020/2021 niet te innen. Dit besluit door het bestuur was mogelijk door de 
tijdelijke spoedwet, en moet nu door de ALV worden geformaliseerd. Hiermee is het besluit van het 
bestuur door de ALV geformaliseerd. 
 
11) Rondvraag 

Er zijn geen vragen vanuit de vergadering. 
 
12) Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering af met een dankwoord naar alle aanwezigen en 
spreekt de hoop uit dat we de volgende keer weer fysiek bij elkaar kunnen komen.  
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 29/8/2020 zijn vastgesteld. 

• Meerjarenbeleidsplan 2021-2024 inclusief meerjarenbegroting is vastgesteld. 

• Jaarplan 2021 inclusief begroting is vastgesteld. 

• Rooster van aftreden is vastgesteld. 

• Marianne den Boef is gekozen als bestuurslid van de NDB. 

• Besluit geen afdracht seizoen 2020/2021 is geformaliseerd. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Goedgekeurde stukken publiceren op de site. 
✓ Navragen mogelijkheid verdelen stemmen over meerdere mogelijkheden bij gebruik digitale 

stemtool. 

 


